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Begroting 2018 

Geachte burgemeester, geacht college, geachte raadsleden, beste Weertenaren, geachte BLGTQIAP, 

 

Vorig jaar als jongste partij, hielden we (en de eerlijkheid gebiedt te zeggen uit onervarenheid) een 

korte verhandeling over de begroting. En kijk: goed voorbeeld doet goed volgen, want alle partijen 

nemen ons, tijdens het Fractie Voorzitters Overleg geopperde initiatief, over. Net als het stemmen 

over moties en amendementen per programma. Hopelijk is dan voor iedereen de begroting en de 

richting die we op willen en gaan, beter te volgen. 

Nieuws?  

Juist495 is er trots op, u te kunnen melden dat wij met veel passie en toewijding aan de volgende 

Gemeenteraadsverkiezingen gaan deelnemen. Juist495 houdt Weert vitaal.  

De begroting 2018: 

Door een verdrietige gebeurtenis is deze beschouwing twee weken opgeschoven en dat geeft toch 

maar weer eens aan dat “alles relatief is”. Want op het moment dat de begroting geprint werd, was ze 

eigenlijk al achterhaald. En nu met intussen ook nog een nieuw kabinet, helemaal. Dynamisch 

begroten? De gedrukte, bijna telefoonboek dikke, versie van de begroting heeft zeker aan het einde 

van een raadsperiode, niet heel veel schokkend nieuws en toegevoegde waarde te melden. Door het 

hele boekwerk duiken woorden als: her-ijking, onderzoek, versterking, invulling geven aan, doorgaan 

met, beleving, onderzoek en onderzoeken, op. Hopelijk gaan we snel over op een info-graphics 

versie, met daarin een goede scheiding tussen “wel of niet” door de raad beïnvloedbare beslissingen 

en veel minder schrijfwerk voor de afdelingen in dit huis. 

Hetgeen blijft: Samen met u gaan wij voor Weert en moeten we, binnen deze begroting, een doorkijkje 

en leidraad naar ”hoe het nog beter zou kunnen” zien te realiseren. 

Waarop heeft Juist495, in deze begroting nog specifieke op- en aanmerkingen, kritiekpunten en 

ideeën?  

1/ Meer ruimte en minder regels. Juist495 wil dat Weert, de bestemmingsplannen minder dwingend 

maakt. Werelderfgoed locaties zijn immers gerealiseerd toen er nog geen bestemmingsplannen 

waren. En binnen een klein stadscentrum, reguleert vraag en aanbod uiteindelijk zichzelf. Dus zeker 

binnen de singels geen bestemmingplanwijzigingen opdringen. 

2/ De begroting is sluitend, maar dit komt mede dankzij de hogere algemene uitkering. Kritisch kijken 

naar de kosten, voornamelijk de inhuur van personeel, zien we als belangrijkste aandachtspunt. 

3/ De Bosuil is goed geoutilleerd, de balie- en garderobefunctie aanpassen is positief, echter de 

kantoorfunctie en de verkoop van dagkaarten zien we veel liever in het stadscentrum landen. In 

bestaande ruimte centraliseren, naar één grote culturele werk- annex verkooplocatie. Met een 

koppeling van kaartverkoop voor alle voorstellingen en evenementen. Bijvoorbeeld de balie van het 

Munttheater of de Museumbalie. 

4/ Aangaande inrichting Stadspark. Juist495 ziet hier een uitgelezen kans om er een 

wandelvoetbalveld en of een jeu-de-boules baan te laten landen. Bewegen kort bij de mensen van 

Weert realiseren. Wij dienen een motie in, die zowel past bij het versterken van ons binnenstad hart 

alsook bij de inrichting van het nieuwe stadspark. En dit uiteraard binnen, het in de begroting 

genoemde budget. 



5/ Binnen onderhoud Beekstraatkwartier. Juist495 gaat er vanuit dat deze marktverstoring van andere 

functies en locaties in de binnenstad stopt. Dus ( Ja Conny ) geen uitgaven aan onderhoudskosten 

meer doen. (Blz. 119) 

6/ Het stationsplein blijft een veelbesproken onderwerp. De verkeerschaos moet aangepakt worden. 

Juist495 wil zich sterk maken voor twee praktische oplossingen. Zeker als het passagierstreinvervoer 

met België op gang gaat komen, is dit geen luxe. 

Juist495 daagt het college uit om voor beide onderstaande voorstellen met een uitgewerkt idee met 

kredietvoorstel naar de raad te komen. 

Als eerste: Aan de Julianalaan-kant een extra perroningang realiseren met separate fietsenstalling en 

ten tweede: het aloude idee van de Driesveldlaan via een nieuwe tunnel doortrekken naar de Dries, 

zonder te mitsen en maren, dit zo spoedig mogelijk verwezenlijken.  

 

We kijken uit naar 2018 en volgende. Met een nieuwe raad, een nieuw college, een nieuw jubeljaar en 

………………..? 

Dank voor uw tijd, laat u deze beschouwing maar even rustig bezin©ken 

 

 


